
 

Seniorklubben Rambøll Aarhus Danmark. 

Generalforsamling onsdag d. 12.04.2016. kl. 11.00. 

Dagsorden: 

1. Valg af Dirigent. 

2. Formandens beretning og godkendelse. 

3. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab for det forløbne år til godkendelse. 

4. Budget for det indeværende år fremlægges til orientering. 

5. Orientering om kommende aktiviteter. 

6. Indkomne forslag. 

7. Fastsættelse af kontingent. 

8. Valg af bestyrelse, Bjarne og Thue er på valg. 

9. Valg af suppleant. Ole er på valg. 

10. Valg af revisor, Revisorsuppleant. Tove og Knud er på valg. 

11. Evt. 

1. Valg af dirigent. 

Jens Jørgen Høgsberg valgt. 

2. Formandens beretning. 

Se vedhæftet fil. 

3. Kasseren fremlægger det reviderede regnskab for det forløbne år. 

Hanne gennemgik regnskaber.  

Det balancerede fint. Der var brugt lidt flere penge, end vi havde kalkuleret med. Der var 

dog vedtaget sidste år, at der godt kunne bruges lidt af kassebeholdningen. Har vi  10.000 

på kontoen, er det ok. 

Årets resultat: Udgifter 16108,08, og indtægterne 14850,00 

Likvid beholdning ved årets afslutning 16457,53 

4. Budget for det indeværende år Fremlæggelse til orientering. 

Her er igen budgetteret med 6. arrangementer med gennemsnit 2000.00 pr. arrangement. 

Nogle dyrere, andre billigere. I alt 12000 kr. 



 

DD. er vi kun 26. medlemmer, så indtægterne er også formindsket. 

5. Orientering om kommende arrangementer. 

Her bliver første arrangement d. 10. maj, med bustur til Silkeborg, her lejes en mindre båd 

til sejlads i 2. timer, lægge ind ved Slåensøen, og gå tur, indtage medbragt sandwich og 

drikkevarer på båden. Sejlturen sluttes ved Himmelbjerget, hvor bussen venter. Inden 

hjemfart, nydes kaffe og medbragt kage. Rambølls kantine producerer sandwich og kagen. 

Dit busselskab laver kaffen. 

Hjemkomst sidst på eftermiddagen. 

Der blev også foreslået udflugt til gartneri i Foldby, Studstrupværket, DR. Huset, 

Letbanen, El museet i Tange og væksthusene i Botanisk have.  

Ligeledes foredrag i Rambøll huset. Måske med Keld Olesen. Han har viden om flere 

projekter i byen og Den gamle by. 

6.Indkomne forslag. 

Her var ingen indkomne, med fra bestyrelsen et internt forslag, vedrørende valg af 

bestyrelse. Her er 2. medlemmer på valg et år, og næste år 3. Det blev foreslået ændret til 

3. på valg hver år. En ændring i § 10. i Vedtægterne. Det blev vedtaget enstemmigt. 

7. Fastsættelse af kontingent. 

Det er vedtaget uændret. 

8. Valg af bestyrelse, Bjarne og Thue er på valg. 

Thue modtog genvalg. Bjarne erstattes af Hans Rixen. 

9. Valg af suppleant. Ole er på valg. 

Ole modtog genvalg. 

10. Valg af revisor, revisorsuppleant. Tove og Knud på valg. 

Tove modtog ikke genvalg. Hanne Kalsmose blev valgt som revisor. Knud modtog genvalg 

som revisorsuppleant. 

11. Evt.  

Her blev nytårsnummeret drøftet. Enighed om, der skulle indsamles emner lidt tidligere. 

Jens nævnte til slut et arrangement som personaleforeningen i Rambøll havde indbudt os 

til. En whisky tur til Stauning fredag d. 15. april. Jens deltager for at vurdere vore 

muligheder for samarbejde og nye medlemmer. 

Kirsten. 



 

Formandsberetning for 2015-16  

 

Så er der gået et år igen og vi kan se tilbage på et år hvor det er lykkedes at gennemføre 

en række aktiviteter, der har haft god tilslutning. 

Hvis vi ser på året der er gået, så vil jeg nævne lidt om de arrangementer vi har haft. 

 

Vi startede med forårsfrokost den 14. april efter en vellykket generalforsamling hvor der 

var 21 deltagere. Vi fik Jespers servering med god mad og drikke og efterfølgende 

orientering om Rambøll tilstand af Jens Egdal. Der tegnede sig et billede med gang i 

forretningen man har købt Environ i USA og Hanne Birk Madsen fortalte om visioner 

inden for vand og miljø. 

Den 26. maj havde vi en vellykket bustur til Aalborg med besøg og rundvisning i 

Musikkens hus, rundvisning i Nordkraft huset, som Rambøll også har været involveret i. 

Jens Thorsen fra Rambøll Aalborg viste os rundt på arealerne. Det var en imponerende 

oplevelse at se hvordan havnefronten er blevet ændret med spændende bygninger og 

opholdsarealer. Vi klarede frokosten i restaurant Sanya, der lå tæt på. 

Vi fik en særlig fin modtagelse på toppen af Nordkraft hvor Jens Chr. Schmidt huserer 

som bestyrelsesformand for turistforeningen, herfra var der en utrolig flot udsigt over 

byen. En rigtig fin tur med god stemning i bussen. 

På en solskinsdag den 19. august var vi 18 deltagere, der samledes hos Vagn Bundgaard 

på hans ejendom i skoven øst for Randers. Det blev en rigtig fin dag hvor Vagn viste 

rundt og vi fik en flot tur langs Randers fjord. Den medbragte madpakke blev sat til livs 

på den hyggelige terrasse og efterfølgende så vi Vagns bloksav-anlæg, der kan lave nogle 

flotte træbjælker. Vi fik også en beretning om stedets historie, ejendommen er oprindelig 

bygget af stabsdyrlægen for Randers Dragonerne og det kan være forklaringen på den 

usædvanlige stilart. Til sidst blev der taget foto af deltagere på terrassen mod haven i 

bedste slotsstil. 

 

Efterårsfrokosten den 21 okt fulgte det kendte program, og vi endte med at blive 22 

deltagere. Vi fik en meget flot servering fra Jesper med en udsøgt forret og den gevaldige 

buffet, som må være en daglig udfordring for huset! 

Efter frokosten gav Jens Egdal en orientering om husets situation og der tegner sig en 

række ændringer i de løbende sager, så status er noget ændret siden i foråret. De lave 

oliepriser giver væsentlige ændringer inden for Olie-Gas og manglende beslutninger på 

Femern projekt gør, at der skal sadles om. Generelt er der travlhed og der tjenes forsat 

penge, så fremtiden er stadig en spændende udfordring. 

 

Det blev et meget vellykket besøg på Dokk 1 den 25. nov. med hele 32 deltagere. Lars P. 

Pedersen gav et spændende oplæg om hvordan projektet er blevet gennemført og beskrev 

hvordan hans rolle med Rambøll i ryggen har leveret en bygherreledelse, der har sikret at 

projektet ikke landede som mange offentlige byggerier med store økonomiske 

overskridelser. Projektet har været et såkaldt Partner-projekt og vi kunne se, at mange 



 

rådgivere og entreprenører har været med på forskellige niveauer. Projektet har i alt 

kostet 2,1 milliard hvor Aarhus kommune står for 1,3 milliard og Realdania for resten. 

Huset er et imponerende sted med flotte lokaler med mange aktiviteter bibliotek, 

borgerservice og store områder for børn. Mange studerende bruger de mange 

arbejdspladser, der er til rådighed. 

Suppleret med maskinmester Peter Sørensen fik vi en rigtig fin rundtur i huset og fik 

lejlighed til at se områder bag kulisserne, de tekniske anlæg og fra øverste etage var der 

en fantastisk udsigt over havnen. Så var der det imponerende parkeringsanlæg med 

1000 pladser, som nogle af os prøvede at bruge -med at tage afsked med bilen!  og få den 

igen.Vi sluttede af med kaffe i vores mødelokale med mulighed for spørgsmål og det blev 

en rigtig vellykket dag 

2016 

Psykiatrisk hospital den 27. jan 2016. Det blev et besøg med meget fin deltagelse. Vi var 

25 deltager og fik en vældig spændende oplevelse. Vi mødtes ved Tårnuret og gik op i 

Kirkesalen hvor Anna Bojsen-Møller gav et engageret indlæg om stedets historie og det 

virke, hun har haft som præst gennem mange år. Hun fortalte om markante personer, 

overlæge Semler, der har været drivkraft ved hospitalets etablering i 1852, men også om 

livet på stedet og om patienten/kunstneren Qvartaci, som vi senere skulle opleve på 

museet. 

Efterfølgende så vi festsalen skabt af arkt. Bindesbøll for så at gå til den meget omtalte 

kirkegård, der ved flytning af hospitalet overvejes nedlagt til fordel for boligbyggeri. Så 

var der indlagt en kaffepause i stedets hyggelige cafe og til slut så vi Museet, både det der 

fortæller hospitalets historie, men også kunstmuseet hvor Qvartaci’s billeder udgør en 

væsentlig del. Vores rundviser var meget engageret og supplerede med et besøg i 

værkstederne i kælderen, der besøges af opgående patienter, men også udskrevne kan 

komme der. Det var virkelig en vellykket tur. 

: 

Så er vi ved at nærme os i dag og hvad er der så på programmet i den kommende tid. Der 

tegner sig et billede af at vi skal lave spændende besøg, men også med socialt samvær så 

der bliver tid til snak m.m. Vi har en række emner fra kataloget, så det næste 

arrangement ser ud til at blive en udflugt til Silkeborg med sejlads på søerne, der slutter 

ved Himmelbjerget. Det bliver en gang i maj, Thue er i gang med planlægningen. Vi har 

forslag til onsdag den 10. maj, hvor mange vil med? 

Andre emner er Letbanen, El-museet i Tange og Blomstergartneri i Foldby samt Botanisk 

Have. 

 

Valgmæssigt er der 2 på valg i år i henhold til vedtægterne, og Ole er på valg som 

suppleant. (Thue og Bjarne og Hans Rixen i forslag, Hanne Kalsmose som revisor) 

Til slut vil jeg takke mine bestyrelses kolleger for et engageret samspil i årets løb hvor vi 

har holdt en række gode bestyrelsesmøder, også en tak til Rambøll huset for udsøgt 

betjening med lokaler og servering 

   


